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Abstract (en)
[origin: US2019378945A1] The present invention relates to a method for manufacturing a photovoltaic module, comprising at least two electrically
connected photovoltaic cells, said module comprising an insulating substrate covered with a layer of a first conductive material. The method
comprises: a) forming a groove defining a first and second lower electrode; and b) forming, on each lower electrode, a stack comprising an upper
electrode and a photo-active layer. The method further comprises, between steps a) and b), forming: a first insulating step on the groove; then a
conductive strip partially covering said first insulating strip; then a second insulating strip partially covering said conductive strip.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un procédé de fabrication d'un module photovoltaïque (10), comprenant au moins deux cellules photovoltaïques
(16A, 16B, 16C) connectées électriquement, ledit module comprenant un substrat isolant (12) recouvert d'une couche d'un premier matériau
conducteur (19).Le procédé comprend : a) la formation d'un sillon (36A, 36B) définissant une première (18A) et une deuxième (18B) électrodes
inférieures; et b) la formation, sur chaque électrode inférieure, d'un empilement (20) comprenant une électrode supérieure (22) et une couche (24)
photo-active.Le procédé comprend en outre, entre les étapes a) et b), la formation : d'une première bande isolante (42) sur le sillon ; puis d'une
bande conductrice (46) recouvrant partiellement ladite première bande isolante ; puis d'une deuxième bande isolante (44) recouvrant partiellement
ladite bande conductrice.
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